

INFLUENZA

PAPUA NEW GUINEA (21 October 1975).—¹ The outbreak associated with virus A which, it is estimated, caused more than 400 deaths, is apparently abating. Preliminary testing of the viruses isolated shows that they resemble more the Victorian A isolates than A/Port Chalmers/1/73 or A/Scotland/840/74. The isolates have been sent to the WHO Collaborating Centres in London and Atlanta for further identification.

¹ See No. 42, p. 359.

GRIPPE

PAPUA-NOUVELLE-GUINÉE (21 octobre 1975).—¹ La poussée associée au virus A qui, selon les estimations, a causé plus de 400 décès, semble être en voie de régression. Il ressort des essais préliminaires effectués que les virus isolés ressemblent davantage à ceux de la souche A isolée dans l'Etat de Victoria qu'à ceux de la souche A/Port Chalmers/1/73 ou A/Scotland/840/74. Les isolats ont été envoyés aux Centres collaborateurs OMS de Londres et d'Atlanta pour identification plus précise.

¹ Voir N° 42, p. 359.